
Generalforsamling fredag den 18. marts 2016 kl. 18.30 på Tårnby Skole 

Generalforsamlingen (GF) startede med spisning. Kl. 19.20 startede gennemgangen af mødets 

dagsorden: 

Dagsorden ifølge vedtægterne 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Kasserens fremlæggelse af regnskabet til godkendelse 

4. Behandling af indkomne forslag 

5. Fastsættelse af kontingent samt deltagergebyr for særlige aktiviteter 

6. Valg af bestyrelse 

A. Formand Grethe Kristensen  på valg ulige år 

B. Næstformand Annelise Larsen  på valg lige år 

C. Sekretær Charlotte Knudsen  på valg ulige år 

D. Kasserer Vibeke Overgaard  på valg ulige år 

E. Bestyrelsesmedlem Steen Kristensen på valg ulige år 

F. Bestyrelsesmedlem Svend Davidesen på valg lige år 

G. Bestyrelsesmedlem Annelise Reinecke på valg lige år 

7. Valg af revisor 

8. Valg af revisorsuppleant 

9. Eventuelt 

 

Ad punkt 1 

Grethe byder velkommen. 

Bestyrelsen foreslår Henrik Christensen. Henrik vælges med stort bifald.  

Henrik starter med at konstatere at GF er varsel i tide i klubblad og på hjemmesiden og giver 

derefter ordet tilbage til formanden 

Ad punkt 2 

Grethe fremlægger årets beretning. Beretningen kan efter GF læses i klubbladet. Grethe beder om 

at flere medlemmer hjælper med klubbens arrangementer. Bifald fra salen efter fremlæggelsen.  

 

Spørgsmål fra salen: Hvad er det, vi skal hjælpe med?  

Grethe: Vi har helt generelt brug for, at vores medlemmer hjælper efter behov. Bestyrelsen vil 

gerne have et back-up hold af medlemmer, der kan indkaldes efter behov.  

 

Kommentar fra salen: Kan vi indkalde mulige hjælpere til et møde, hvor bestyrelsen informerer 

om, hvad der skal laves til hvilke arrangementer. Og måske kan medlemmerne helt overtage et 

arrangement. Sæt sedler op i klubben for der er medlemmer, der gerne vil hjælpe.  

Grethe: God idé. Det drøfter vi i bestyrelsen på vores næste møde.  



Dirigenten konstaterer med bifald fra salen, at beretningen er vedtaget. Ordet gives herefter til 

kassereren. 

Ad punkt 3 

Vibeke fremlægger regnskabet, der er trykt i seneste udgave af klubbladet. 

 

Spørgsmål fra salen: Hvorfor fremgår gymnastikken og vandgymnastikken som 1 samlet aktivitet 

på indtægtssiden, mens de på udgiftssiden er delt op. Man mener ikke, at der har været udgifter 

for 2000 kr. som angivet i regnskabet. 

Vibeke: De 2000 dækker instruktørtimerne dvs. aflønning til Vini. Vær opmærksom på, at Vini først 

aflønnes i 2015 for de timer, der lå i 2014/2015.  

Indtægter er delt op, det er udgifterne ikke. Gymnastik har omkostninger på 5.266 kroner mens 

vandgymnastikken har 2.040 kroner på udgiftssiden. Gymnastikken har haft udgifter til redskaber, 

instruktør og spisning, hvilket vandgymnastikken ikke har. Der er utilfredshed med at 

vandgymnastikken ikke får penge til spisning. 

Spørgsmål fra salen: Hvorfor er aktiver og passiver ikke de samme?  

Vibeke: Det er de nu, hvad der også kan ses i klubbladet. 

Efter nogen diskussion om hvilke aktiviteter, der får tildelt penge og hvilke, der ikke gør, 

konstaterer dirigenten, at diskussionen ikke umiddelbart handler om, hvorvidt regnskabet kan 

godkendes eller ej, hvorefter det godkendes af langt størstedelen af forsamlingen. Bifald til 

kassereren fra salen. 

Ad punkt 4 

Vi har modtaget et ønske om indkøb af en hjertestarter. Formanden minder forsamlingen om, at 

forslag og punkter til eventuelt skal sendes til formanden senest en uge inden GF, hvad dette 

forslag ikke var. Bestyrelsen arbejder dog videre med forslaget.  

Ad punkt 5 

Bestyrelsen har besluttet, at kontingentet skal være på samme niveau som i 2015. Vedtaget med 

bifald fra salen. 

Ad punkt 6 

På valg: 

Næstformand Annelise Larsen – modtager genvalg. Vælges med bifald. 

Kasserer Vibeke Overgaard – modtager genvalg. Vælges med bifald 

Bestyrelsesmedlem Svend Davidsen – modtager genvalg. Vælges med bifald. 

Bestyrelsesmedlem Annelise Reinecke – modtager ikke genvalg. Bestyrelsen foreslår Bente 

Overholdt, som vælges med bifald. 

Ad punkt 7 

Revisor Susanne – modtager genvalg. Vælges med bifald. 



Ad punkt 8 

Revisorsuppleant Christian Moresco – modtager genvalg. Vælges med bifald.  

Ad punkt 9 

Kommentar fra salen: Jens har skrevet et fint indlæg i klubbladet om et løb i Sønderborg. Husk at 

melde tilbage senest 1. april og lad os straks derefter stikke hovederne sammen og arrangere 

turen.  

 

Spørgsmål fra salen: Hvorfor koster snoren til vandgymnastikken 200 kr. per sæson?  

Grethe: Jeg har talt med Vini om dette, og hun foreslår, at det diskuteres på GF. Vi kan sagtens 

tage snoren væk, og så får i jeres penge tilbage. Vini mente før sæsonen, at hun ville kunne 

undervise, men har desværre ikke haft mulighed for det. I skal være enige om der skal være 

afspærring til jeres egen bane. Beløbet kan muligvis blive lidt mindre – fx 100 kroner per sæson. 

Men lad os diskutere det i fællesskab. 

 

Kommentar fra salen: Tak til den samlede bestyrelse for jeres store arbejde for, at vi kan komme i 

klubben! Stort bifald fra salen. 

 

Grethe får herefter ordet: 

Vi har indledt et samarbejde med DGI, og vi skal bruge 10 hjælpere til Etape København i 5 dage i 

uge 26. Hver hjælper får 75 kroner plus mad plus at klubben får 5000 kroner for det stykke 

arbejde, vi yder. Det er fra kl. 14-20 i den uge. Meld jer endelig som hjælpere. Der kommer opslag i 

klubhuset, når vi nærmer os. 

 

Vedrørende Kong Arthur i Dyrehaven og Halvmaraton i september: Klubben har lagt ud og betalt 

for tilmeldte deltageres deltagelse i disse løb. Kom og få et girokort, så vi kan få styr på 

regnskabet. 

Dirigenten får ordet tilbage og konstaterer, at der ikke at yderligere kommentatarer, hvorefter han 

takker for god ro og orden og GF afsluttes. 


